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Vragen van de leden Bosman (VVD) en Jan Vos (PvdA) aan de Minister van 
Economische Zaken over de waardevermeerderingsregeling (ingezonden 
3 maart 2016). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de berichtgeving over de waardevermeerderingsre-
geling, waarvan de middelen uitgeput zouden zijn?1 

Vraag 2
Is het waar dat het budget van 125 miljoen euro al is overschreden? Zo ja, 
met hoeveel? 

Vraag 3
Is het waar dat daardoor vele aanvragen niet meer gehonoreerd kunnen 
worden? Zo ja, hoeveel? 

Vraag 4
Was in voldoende mate bekend dat het hier niet ging om een open einde 
regeling, maar een regeling met een plafond? 

Vraag 5
Op welke manier gaat u de motie-Bosman c.s. (Kamerstuk 33 529, nr. 242) 
uitvoeren? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat er een bepaalde mate van continuïteit tussen 
opeenvolgende regelingen moet zijn? Wanneer kan de vernieuwde regeling 
van start gaan?

1 http://www.rtvnoord.nl/nieuws/160052/De-pot-is-leeg-deel-aanvragers-
waardevermeerderingsregeling-vist-achter-net (De pot is leeg: deel aanvragers waardever-
meerderingsregeling vist achter net)
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